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Til stede: Anita, Stian, Christophe, Gro Anne, Trond, Caroline 

Forfall: Maren og Cathrine  
Referent: Caroline 
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Tema Saksansvarlig Oppsummering og beslutning 
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Godkjenning av referat 

• Referat 
Caroline Godkjent 

https://hasleloren.sharepoint.com/:w:/s/Hndballstyret/Ee0NZFGTa0lBuMz0yRl4B_IBNN3S7wTXYOTgj4SRgMrRjg?e=XWhXhK
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Hallsituasjonen 

• Tilsynsvaktsordning fra 

høsten 2023 

• To krav til utbedring før 

neste sesong (dodør og 

mål) 

• Bråk og uro fra andre 
under håndballgruppas 
treninger i hallen 

• Status byggeplaner 

Anita/Christophe Det er skissert en ordning med 

tilsynsvakt i hallen for høsten. 

Håndballen tar 25% og fotball 

75% av vaktene. Ordningen 

starter slutten av august. Vakt 

skal være på plass i tidsrommet 

17 – 21/21.30. Ordningen er 

lønnet, og gir ekstrainntekt til 

håndballen.  

 

Det er Viggo som administrerer 

utdeling av koder til nøkkelboks. 

 

Forslag om å ha rutine for at 

spillere må vente i garderoben 

før egen trening (fra høsten). Vi 

tar opp dette på infomøte for 

lagledere/trenere/støtteapparat 

i slutten av august.  

 

Anita/Gro Anne lager rutiner for 

vaktordningen første uka i 

august. De setter opp plan og 

kommuniserer denne til 

lagledere før oppstart av trening 

ved skolestart.  

 

Vi venter på nye mål fra 

forbundet. Dør skal bli fikset i 

august/september.  

 

Uavklart situasjon med ny daglig 

leder fotball og driftsleder. 

Kanskje en mulighet noen av 

våre administrative oppgaver 

som er felles for idrettslaget kan 

tas felles? F.eks. 

• Politiattest 

• Kommunikasjon 

• Samtykkeinnhenting 

 

Det er ikke noe nytt med 

reguleringsplan til 

idrettsparken. 

 



3 Økonomi 

• Status 

 
 
 

Christophe Hjelpetrenere ba om møte på 

mandag. Styret gir Stian og 

Christophe fullmakt til å se på 

lønn. 

 

Vi har mange usolgte t-skjorter. 

Må få opp salget over 

sommeren.  

 

Det er bestilt 380 nye drakter. 

Vi får dekket noe av Torshov 

sport og noe av Spar. Resten må 

vi dekke selv.  
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Nytt fra Sportslig utvalg inkl. 
Arrangementsgruppen 

• Treningstider sesong 

2023/2024 

• Tilbud for AKS på Refstad 
skole 

• Trenerrekrutering 

• Ny 
kommunikasjonsansvarlig? 

• Annet 
 

Maren/Stian Stian setter opp treningstider 
for høsten. Publiserer utkast om 
noen dager. De yngste trener 
først. Treningsmengde matcher 
sportsplan. Vi legger opp til så 
mye som mulig i egen hall, men 
har også tid på Løren skole og 6 
timer på Vollebekk.  
 
Lag er påmeldt neste sesong. 
Kampoppsett har kommet. Etter 
1. juli må vi betale for 
omberamminger, så endringer 
bør gjøres nå.  
 
Uavklart hvor bredt tilbud blir 
for AKS. Dette avklares i august, 
når vi vet hvor mange 
ungdomstrenere som kan delta. 
 
Vi trenger trenere/trenerteam 

for 08/09/10. Det har kommet 

en ny interessert. Stian jobber 

for å få på plass løsning. 

 
I mangel av 
kommunikasjonsansvarlig i 
håndballgruppa deltar Cathrine 
Eidsvåg på møte i klubben om 
kommunikasjon. Hun kan bidra 
med f.eks. publisere saker, men 
vi trenger fortsatt 
kommunikasjonsansvarlig. 
 



Gro Combe tar over som 
materialforvalter fra høsten.  
 
Gro setter opp oppsett for 
hjemmekamp dugnad til høsten. 
 

5 Rekruttering og Markedsføring 

 

Alle Vi må rekruttere mer til høsten. 

Caroline lager oppsett til 

ranselpost for 1 og 2 klasse + en 

generell når treningstider for 

høsten er klare. Vi kan ha 

generell kampanje nå, og 

bredere i august ved skolestart. 

En annen mulighet er ta-med-

en-venn på trening kampanje.  

 

Forslag om å ha håndballens 

dag en lørdag i september. 

Arrangementsgruppa holder i 

dette.  

 

Annet forslag er skolecup. 

Vurderer det til våren.  

6 Eventuelt 

 

Nytt info-møte siste uken i 

august.  

 

Avtale med treningssenter. Ingen 

avtale med klubb.  

 

 

 

 

 

 

Alle  

Caroline kaller inn til infomøte 

siste uken i august.  

Kaller inn 

trenere/lagledere/styret, med 

oppfordring om å invitere andre 

aktive i lagenheten.  

 

Kommet spørsmål om vi har 

avtale med treningssenter. Stian 

sjekket med klubben, men det 

er ingen avtale pt.  Stian sjekker 

interesse i klubben.  

 



Spørsmål om vi kan arrangere 

målvaktkurs. Det var ikke 

kapasitet i regionen da Stian 

sjekket sist. Stian sjekker om det 

er mulig å få til i klubb nå om 

det er interesse blant spillerne. 

 

Caroline sjekker mulighet for at 

dommerne tilknyttet oss i 

Bergen kan komme en lørdag 

for å inspirere våre øvrige 

dommere. Avtaler ev. opplegg 

med Laetitia.  

 

    

 
 
 
 
 
 


